
 
Vážení  a milí spoluobčané, 

 

     léto je v plném proudu, děti si užívají 
prázdnin, dospělí zase zasloužených do-
volených. Již od května převládá pravé 
letní počasí, sluníčko pálí a pálí, někdy i 
zabouří. I když léto svádí k lenošení, ke 
koupání, k výletům, práce nepočká a musí 
se …   
     V červenci se uskutečnilo  spousta 
zajímavých kulturních akcí. Začaly ji 
městské slavnosti, o týden později oslavil 
SDH Mirotice 135. výročí jeho založení, 
v dalším týdnu pořádali radobytečtí dob-
rovolní hasiči 19. ročník Grand prix Ra-
dobytce – kolce, následovala pouť ve 
Strážovicích s celodenním zápolením 
v malé kopané – Strážovice cup. V srpnu 
se můžeme těšit na Setkání loutek a hud-
by, na mirotickou pouťovou zábavu, ne-
dělní pouť a výstavu Radobytecké farnosti 
o rekonstrukci kostela sv. Ondřeje 

v Radobytcích. Takže letní kulturní dění  
v našem městě a v okolních obcích je bo-
haté a každý má možnost vyžití dle svého 
uvážení. 
     V uplynulém měsíci se též uskutečnilo 
26. zasedání Zastupitelstva města Miroti-
ce. Jedním z bodů jednání byl prodej ne-
movitosti čp. 12 ve Strážovicích. Město 
obdrželo dvě nabídky – první zájemce 
nabídl 180 tis. Kč a objekt by využil 
k rekreaci. Druhý zájemce nabídl 260 tis. 
Kč, objekt by využil k bydlení a zároveň 
jako řezbářskou a loutkářskou dílnu i vý-
stavní síň. Zastupitelé nabídky projednali 

a schválili prodej zájemci, který za nemo-
vitost nabídl vyšší cenu. Dále zastupitelé 
schválili prodej pozemků potřebných pro 
stavbu dálnice D4, přijetí dotací a uzavře-
ní smluv s Jihočeským krajem, přijetí fi-
nančních darů od sponzorů na realizaci 
Slavností města Mirotic, zastupitelé též 
projednali možný prodej plynárenského 
zařízení a mnoho dalšího. Celý zápis 
z jednání Zastupitelstva měst bude uveřej-
něn na webových stránkách města 
www.mirotice.cz. 
     Již dříve jsem vás informovala, že 
město má zpracován projekt na výstavbu 
čistírny odpadních vod, kanalizace a na 
obnovou vodovodního řadu. Počátkem 
letošního roku jsme podali žádost o dotaci 
na stavbu ČOV a kanalizaci Ministerstvo 
životního prostředí a výběrová komise 
řídícího orgánu Operačního programu 
životní prostředí 2014 – 2020 doporučila 
náš projekt k financování. S 62 body jsme 
se s naším projektem umístili jako 4. 
v pořadí. Znamená to, že z prostředků 
Evropské Unie  můžeme získat až 73,93 
mil. Kč, z národních zdrojů 13,046 mil 
Kč, přičemž celkové způsobilé výdaje činí 
115,969 mil. Kč. Na obnovu vodovodu 
budeme na podzim žádat o dotaci Jihočes-
ký kraj a zřejmě i Ministerstvo zeměděl-
ství, záleží, jak budou vyhlašovány dotač-
ní programy. Projekt bude dofinancován 
úvěrem, v současné době probíhá poptáv-
ka na poskytnutí úvěru u různých bankov-
ních ústavů. Také bylo uveřejněno otevře-
né výběrové řízení na zhotovitele celé 
akce na portálu Věstník veřejných zaká-
zek, který je součástí Informačního systé-
mu o veřejných zakázkách, jehož správ-
cem je Ministerstvo pro místní rozvoj. 
Věstník veřejných zakázek je jednotným 
místem pro uveřejňování základních in-
formací o veřejných zakázkách, které jsou 
zadávány v souladu se zákonem č. 
134/2016 Sb., o zadávaní veřejných zaká-
zek, dále na profilu zadavatele 
www.uverejnovani.cz a na úřední desce 
města.  Výsledek, tj. vítěze veřejné zakáz-
ky, bychom mohli znát v polovině září, 
pokud nenastanou nějaké nepředpokláda-
né dodatečné dotazy a  dodatečné infor-
mace. Tak si přejme, aby vše probíhalo 

v pořádku a mohli jsme se stavbou zapo-
čít. 
Na minulém Zastupitelstvu, 25. května 
letošního roku, zastupitelé schválili poří-
zení altánu a pískoviště na dětské hřiště. 
Vzhledem k tomu, že přes pozemek dět-
ského hřiště je vedeno vysoké napětí, mu-
seli jsme respektovat rozsah ochranného 
pásma vysokého napětí a pro altán byl 
vymezen prostor ve spodní části hřiště. 
Všechny herní prvky prošly v květnu plá-
novanou revizí, dále základní údržbou, tj. 
mají nový nátěr a některé potřebovaly i 
drobné opravy. Věřím, že návštěvníci 
dětského hřiště budou dodržovat provozní 
řád, budou si zařízení vážit a nebudou ho 
svévolně ničit. 
     Na počátku července se uskutečnily 
městské slavnosti. Chtěla bych poděkovat 
všem návštěvníkům za krásnou, pohodo-
vou atmosféru, všem organizátorům za 
nezištnou pomoc při přípravě, vlastní akci 
i při úklidu areálu. Poděkování si určitě 
zaslouží všichni ti, kteří se podíleli na 
organizaci výše uvedených kulturních 
akcí. Krátké vzpomínkové video 
z letošních slavností si můžete prohléd-
nout na webových stránkách města. 
     Přeji vám, milí spoluobčané, nádherný 
srpen. Užijte si volných chvil se svými 
blízkými a známými a ať svoji dovolenou 
trávíte kdekoli, vždy se ve zdraví vraťte. 
 
Krásné letní dny 
       
      S úctou          
                               Martina Mikšíčková 
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     Před námi je významné výročí: 50 let 
od 21. 8. 1968. V ten den obsadila vojska 
pěti armád Varšavské smlouvy naši  zemi 
a zůstala dvě desetiletí. Důvodem byla 
obava z liberalizace režimu 
v Československu.  Tato invaze si vyžáda-
la 137 mrtvých Čechů a Slováků , přes 
500 těžce a stovky lehce zraněných.  
                     Nezapomeňme. 
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101. zasedání RM 27. 6. 2018 

                            
RM schválila: 
-Dodatek č. 4 ke Kolektivní smlouvě uza- 
 vřené mezi městem Mirotice a Základní  
 organizací OS SOO MěÚ Mirotice, 
-uhrazení mimořádného členského pří- 
 spěvku na administrativní činnost Svaz- 
 ku obcí regionu Písecko ve výši 71 930,- 
 Kč ve spojitosti s činností pověřence –  
 GDPR (do 30.6.2019), 
-záměr prodeje pozemků: č. parc. 517/18,  
 517/19, 1421, 1439, 1506, 1517, 1544,  
 1854 a 1856 všechny v k.ú. Mirotice,  
 parc. č. 542/5 a 603/23 v k.ú. Radobytce, 
-vyčištění studny na pozemku parc. č.  
 970/1 v k.ú. Mirotice, 
-poskytnutí grafických dat, které jsou  
 součástí lesního hospodářského plánu,  
 pro soutisk lesnických map v rámci zpra- 
 cování nových lesních hospodářských  
 osnov Písek–JIH s platností 2018 – 2027, 
-uzavření Smlouvy o poskytnutí úplat- 
 ných hostingových služeb dle Nařízení  
 Evropského parlamentu č. 2016/679 
 (GDPR)se společností ALIS, spol. s.r.o.  
 ve výši 1600 Kč bez DPH pro rok 2018, 
-uzavření smlouvy o zpracování osobních 
  údajů s IT pracovníkem, 
-zřízení HDO pro každý elektroměr v čp.  
 48 (podmínky E-ON), 
-výměnu nefunkčních radiátorů v čp. 8, 
-výměnu sprchového koutu v čp. 102/byt 
 č.14, 
-výměnu vany v čp. 64/byt č.3,  
-pokácení osiky u požární nádrže v Lučko 
 vicích (proschlý, neperspektivní) 
-odložení pokácení smrku u paneláku na 
parcele č. 25/2 v k.ú. Mirotice, 
 
RM projednala: 
-poskytnutý materiál k EIA D4, 
-současný stav užívání placených parko- 
 vacích míst a systém značení, 
-žádost občanů obce Jarotice ohledně  
 připojení obce na přivaděč vody Římov, 
-výše nákladů za likvidaci odpadů  
 s právnickými subjekty,  
 
RM vzala na vědomí: 
-informaci o škodách způsobených na 
 majetku města (poničení 2 ks počítačů  
 přepětím, poškození osobního automobi- 
 lu, poškození sloupku VO v Bořicích) a  
 postoupení k vyřízení poj. makléři, 
-návrh kupních smluv na odkoupení po- 
 zemků č. parc. 517/18, 517/19, 1421, 
 1439, 1506, 1517, 1544, 1854 a 1856 
 všechny v k.ú. Mirotice. O odkoupení  
 žádá Ředitelství silnic a dálnic ČR, státní  

 příspěvková organizace za účelem při- 
 pravované výstavby „ D4 Mirotice, roz- 
 šíření“, 
-informaci o poskytnutých darech na ko- 
 nání Slavností Alšovy dny, 
-informaci SFŽP ČR o posouzení souladu  
 zadávacích podmínek VŘ na akci  
 „Výstavba ČOV, kanalizace a vodovodu  
 Mirotice“ se zákonem č. 134/2016 Sb.,  
 o zadávání veřejných zakázek, 
-informaci o jednání se senátorem Ing. 
 Kratochvílem a s poslancem Ing. Vese- 
 lým ve věci přemostění D4 u Radobytec, 
-informaci o probíhající výstavbě hasič- 
 ské zbrojnice, 
-informaci o otevření obchodu v čp. 64,  
 pronajatým fa POGRR. 

 

102. zasedání RM 18. 7. 2018 
               
RM schválila: 
-rozpočtové opatření č. 6 na rok 2018, 
-textovou část zadávací dokumentace a  
 návrh příkazní smlouvy pro veřejnou  
 zakázku malého rozsahu „TDS + BOZP  
 – kanalizace, ČOV a vodovod  
 Mirotice“, 
-textovou část zadávací dokumentace a 
 návrh Smlouvy o dílo pro veřejnou  
 zakázku na stavební práce „ Kanalizace,  
 ČOV a vodovod Mirotice“,   
-Dodatek č. 5 Kolektivní smlouvy uza- 
 vřené 12. 3. 2015 (změna právních před- 
 pisů), 
-rekonstrukci bytu v čp. 102/byt.č.21, 
-záměr pachtu parc. č. 1510 v k. ú. Miro- 
 tice, 
-nabídku Ivest PK na provedení technic- 
 kého dozoru stavby na akci „Hřbitov  
 Mirotice-oprava cest“, 
-prezentování města Mirotice na strán- 
 kách Cyklotoulek, 
-nabídku společnosti Alis spol. s r.o. na 
 nový software KEO 4 (účetnictví), které  
 mimo jiné, zohledňuje GDPR, 
-úpravu pracovní doby pracovnice SÚ, 
 
RM projednala: 
-poskytnutý materiál k EIA D4, 
-současný stav užívání placených parko- 
 vacích míst a systém značení, 
-žádost občanů obce Jarotice ohledně  
 připojení obce na přivaděč vody Římov, 
-výše nákladů za likvidaci odpadů  
 s právnickými subjekty,   
-žádost majitelů bytů domů čp. 261 a 262  
 o opravu přístupových chodníků, které  
 jsou silně poničené, nerovné, dešťová  
 voda zatéká pod domy, 

-stav chodníků v ulici Za Truhlárnou –  
 bude nutné nejprve vyřešit majetkové  
 záležitosti, 
-zprávu E.ON  Česká republika, s.r.o. ve  
 věci odkupu plošné plynofikace města  
 Mirotice do majetku E.ON Distribuce,  
 a.s. uvádí, že společnost je ochotna od- 
 koupit plynárenské zařízení našeho měs- 
 ta za kupní cenu ve výši 8 943 000,- Kč.  
 Jedním z důvodů nabízené ceny je ta 
 skutečnost, že v současné době je plyná- 
 renské zařízení využíváno pouze z 35%, 
-žádosti o odkoupení nemovitosti domu  
 čp. 12 se souvisejícím pozemkem v k.ú. 
 Strážovice, 
-nutné prořezávky keřů – Ulička ke škole, 
 ulice Za Truhlárnou, Bořice – komunika 
 ce u rybníka, 
-údržbu parc. č. 881/2 v k.ú. Mirotice – 
 majitel bude vyzván k nápravě, 
-stávající stav udržování pořádku ve měs 
 tě.  Vzhledem k tomu, že bezpečnostní 
 agentura Myrra security ukončila svoji 
 činnost, je navržena možnost oslovení 
 bezpečnostní agentury, která by působila 
 i jako pořádková prevence, 

 
RM vzala na vědomí: 
-informaci Výběrové komise řídícího 
 orgánu OPŽP 2014 – 2020, která uveřej- 
 nila seznam projektů doporučených 
 k financování, projekt našeho města 
 „Kanalizace, ČOV Mirotice“ se umístil 
 jako 4. v pořadí, 
-dopis Ministerstva zemědělství ve věci 
 možného rizika nedostatečné tvorby pro- 
 středků na obnovu VaK, zároveň i stano- 
 visko ČEVAKu , který uvádí, že dopis 
 má pouze informativní charakter, 
-usnesení Okresního soudu v Písku ve 
 věci pozůstalosti po panu Ladislavu  
 Šimůnkovi, 
-informaci o poskytnutí dotace 
 z dotačního programu IROP Základní 
 škole Mirotice na vybudování nových 
 odborných učeben, pořízení vybavení 
 pro výuku odborných předmětů  v ZŠ 
 Mirotice  ve výši 5 618 614,25 Kč, 
-předběžnou informaci o finančním vý- 
 sledku kulturního festivalu „Slavnosti 
 města Mirotice – Alšovy dny“, 
-informaci o stížnosti občana na chování 
 skupiny nezletilých dětí, která ničí majet- 
 ky občanů i obce, 
-informaci Hospice sv. Jana N. Neuman- 
 na Prachatice o vyúčtování finančního 
 daru, poskytnutého naším městem.  

Vážení spoluobčané! 
Dovolte mi , abych vám touto cestou poděkovala za přání všeho dobrého při mém odchodu do důchodu. Ve zdravotnictví jsem pra-
covala padesát let a zde v Miroticích jako obvodní zdravotní sestra od května 1975. Po takové době se neodchází snadno, zvláště 
když z mnohých pacientů se stali přátelé.  Teď ale čas odchodu nastal a musím se s tím vyrovnat. Ráda vás budu potkávat nejen na 
ulici, ale i případném zástupu na obvodě. Přeji vám všem hodně pohodových dnů, zdraví a co nejméně starostí. 
        S díky   Marta Hřebejková 
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Stanování, leváci ... slunce ... prostě srpen :-) 

…“ babííí, tam ty néé, tam na tu židličku 
vzadu se posadí Martínek.. on je úzkej, 
víš...a ty babí by si se tam nevešla …“ 
„Ale Janičko, ty jsi rozumbrada, viď ..“ 
babička se culí a my vidíme, že vnučka 
má pravdu, je to pěkná paní při těle-úzká 
opravdu není :-)  ... Sedíme s kamarádkou 
v kavárně a vedle ke stolu dorazili další 
hosté - babička, maminka a dvě ratolesti - 
a jak to bývá, holčička je pěkná treperen-
da, zřejmě co neví nepoví :-)  
Před sebou máme  mátovou limonádu, 
která osvěží už při pohledu na orosenou 
sklenici, v níž plave citron, lístky máty, 
trochu ledu a jako třešnička na dortu - 
jahoda .. a opět k nám doléhá hovor od 
vedle .. „to je horko, Haničko, měla's 
dětem objednat velké pití a já si kávu 
nedám, to bych se zpotila ..“ Babička si 
otřela čelo ubrouskem ... „bábíí, jako 
vrátka vod chlívku, viď? .. to děda řiká, 
jako vrata vod ..“ „Ale Jani!!!! no tak, 
pššš... .. To co říká děda, nemusíš opako-
vat, to on jen tak z legrace, víš?“ .. Jo, jo, 
opět nás pobavily děti, i když Martínek 
seděl potichu, Janička brebentila .. a my 
měly hned ráno zpestření ...  
Jestliže se červenec činil co se týká let-
ních teplot, srpen prozatím nezaostá-
vá..teplé noci v tomto obdo-
bí bývaly spíše vyjímečné.. 
a nyní si jich (prozatím)
užíváme. 
Zaznamenala jsem, že 13. 
srpen je Den leváků - hurá, 
budu slavit :-) 
Jsem levačka po mamce,  
kterou ovšem ve škole 
„převexlovali“ na pravačku. 
Mě už za éry mé školní do-
cházky akceptovali, jelikož 
výzkumy a průzkumy potvr-
dili, že prostě přeučovat co 
je přirozené, není dobře. 
Měla jsem výsadní právo :-) 
v 1. třídě psát tzv. Čínou, 
což je prostě propiska, jeli-
kož při sebevětší snaze psát 
krasopisně plnícím perem, jsem vše na-
psané, krásně rukou mazala do jednolité 
modré čáry .. Dříve se leváctví považova-
lo za něco špatného, nepřirozeného, naš-
těstí tomu již tak není. A jen namátkou 
pár slavných leváků:   
Mozart, Beethoven, Rubens, Isaac Ne-
wton, princ Charles i princ William, Mar-
tina Navrátilová, Jiřina Bohdalová .... jo, 
myslím, že celkem dobrá parta ..  
V tomto letním měsíci je v plném proudu 
dovolenkování, kempování .. A tak jsem 
si vybavila opravdu letitou příhodu z 
kempu Úštěk u Lovosic  -  tuším ?? ..  
Je to dávno, co tam švagrová mé kama-
rádky Miluška, zamířila s manželem a 
synem pod stan. Naložili svého 
„moskviče“ až po střechu  -  ono tenkrát 
se vozilo s sebou opravdu vše, takže pa-

kovali už dva dny předem, aby vše po-
třebné měli s sebou ..A v pátek odpoledne 
vyrazili. Cesta v pohodě, kemp v pohodě, 
moc pěkné místo pro stan „ulovili“ a 
opravdu si začali spokojeně užívat poby-
tu. Samozřejmě se postupně seznamovali 
s obyvateli okolních stanů a zjistili,  že si 
užijí týden s fajn lidmi. Přes den koupání, 
les a večer posezení u ohně, povídání, 
legrace .. děti vydržely také déle, ale do-
spělí většinou až hodně přes půlnoc. 
Když nastal pátek před odjezdem, řekli si,  
že musí ještě pořádně užít toho příjemné-
ho času, a „rozproudili“ se více než před-
chozí dny .. Pivo i vínko začalo téci prou-
dem, buřtíky ubývaly, unavené děti šly do 
hajan.. a dospěláci to rozjeli. Miluška si 
řekla, asi kolem druhé hodiny ráno, že je 
čas jít spát, a přiznala značné „opojení 
vínem“ .. Přesně tak i zbytek dámského 
osazenstva .. A muži hrdinně pokračovali 
v „tahu“. Miluška ještě postřehla, asi ko-
lem třetí hodiny, jak manžel opatrně zapí-
ná zip u stanu a po paměti lehá na matrač-
ku ..Ráno (to už nám Milča vyprávěla se 
smíchem) po probuzení zaznamenala 
lehkou bolest hlavy a vedle na matračce 
manžela, který - jelikož byla teplá letní 
noc, spal otočený zády, jen tak, jak ho 

bůh stvořil. Milča  hodila očkem po syn-
kovi, který ale spal, a potom se slovy: 
„Hele, koťouši, koukej si přikrejt tu svojí 
prdýlku“, manžela plácala přes zadek, a 
druhou rukou mu přistrkovala spacák 
jako pokrývku ..“Co je??“ .. „Ježiší!!!"... 
Pepane co tu děláááš ??!?!?? ..A kde je 
Tomáš??!! „ .. Ano, ano, pánové měli 
alkoholu přece jen o něco více a vlézt do 
špatného stanu není zase takový pro-
blém.. Miluš vylítla ze stanu, kde se Pepa 
oblékl, a vykoukl ven „Promiň ..jsme to 
přepískli, ani jsem nevěděl, že jsem ve 
stanu..“ Tomáše objevili spát u ohniště, 
na dece, po probuzení se zazubil a řekl 
„Jééé, vy už jste vzhůru?? a dobrýý? ..“ 
„Jo,dobrý!! „ ..  
No, celou pravdu Miluš Tomášovi řekla 
až po týdnu doma, a jelikož je rozumný 

chlap, a také dobře věděl v jakém stavu 
poslední večer byli - jen se tomu společně 
zasmáli :-) - jen Milča nám tenkrát řekla  
„Je to zajímavý, ale zadek měl pěknej, 
stejnej jako ten muj Tom .. !“ 
No, léto přináší hodně příhod a příběhů .. 
hlavně když mají dobrý konec. A náš 
konec bývá také většinou veselý, tak tady 
je pár vtipů .. i když ten první, to je 
opravdu jako ze života : 
 
******--******--****** 
Šéf říká sekretářce: Příští týden bychom 
mohli zaletět do Paříže .... 
Sekretářka manželovi: Příští týden musím 
služebně do Paříže .. 
Manžel milence: Manželka je příští týden 
na služebce .. 
Milenka soukromému studentovi: Příští 
týden odpadá hodina angličtiny .. 
Student dědečkovi: Příští týden mi odpa-
dla anglina, mohli bychom na ryby... 
Dědeček sekretářce: Tak ta Paříž se ruší, 
slíbil jsem vnukovi ryby... 
Sekretářka manželovi: Ta Paříž se pře-
souvá .. 
Manžel milence: Manželka nikam neje-
de .. 
Milenka studentovi: Návrat k plánu, hodi-
na bude .. 
Student dědečkovi :Tak na ryby nejede-
me, anglina bude .. 
Dědeček sekretářce: Tak ta Paříž bude, 
výlet s vnukem se ruší .. 
Sekretářka manželovi .... 
:-) :-) :-) ... NEKONEČNÝ PŘÍ-
BĚH .. ???  
 
******--******--****** 
Že váš manžel kašle a chrápe?? no paní 
Kožíšková, to je v tomhle věku už tak 
nějak normální - říká lékař.. 
No jo..jenže on kašle na mě a chrápe s 
jinou ...  
 
******--******--****** 
Představ si, soused chtěl, abych se s ním 
vyspala! .. 
No to je teda ..doufám, žes odmítla !!?!!!  
No samozřejmě!! .. řekla jsem, že mám 
skvělého muže, jsem šťastně vdaná a 
spokojená ..a pět stovek je málo ...  
 
******--******--****** 
Ahoj .. slyšel jsem, že od Karla odešla 
manželka .. 
Jo, jo... 
A jak to snáší ?.. 
No, teď už je v pohodě.. ale dlouho měl 
hrozný strach, že se vrátí ....  
 
Přeji vám všem příjemně prožitý srpen, 
hodně pohody a klidu. Dodržujte pitný 
režim, ať jste fit a užijete si ve zdraví 
hřejivých paprsků .... krásné dny a za 
měsíc se těším ... (N.H.) 
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Co se psalo v kronice před 100 lety 
                                    Pokračování z  
                                    minulého čísla  
                                    Zpravodaje 
 
 
 
 
 
1. srpna. Cena hov. masa 6.40 K. 
3. srpna. Místodržitelství přidělilo obci 10 
tun uhlí. 
4. srpna. Na srpen přidělen obci 1 kus 
hov. dobytka. 
7. srpna. Místodržitelským nařízením 
obmezeno právo míti a nositi zbraň. 
9. srpna. Obec má dodati na rekvisici 
obilí 70 q pšenice, 135 q žita, 140 q ječ-
mene a 55 q ovsa. 
12. srpna. Obec odvedla na „Národní dar“ 
727 K, sebraných po městě. 

13. a 14. srpna. Stavební rada ing. Karel 
Grund provedl měření pro stavbu železo-
betonového mostu u Hořejšího mlýna.  
15. srpna. Sčítáním válečných pozůsta-
lých zjištěno, že válečné vdovy a sirotky 
zanechali tito padlí příslušníci obce: 
Frant. Bárta, Frant. Hesoun, Karel Kost-
ner, Jan Kuchař, Ludvík Kilián, Jan Uh-
líř. 
17. srpna. Bohoslužby k oslavě císařo-
vých narozenin. Loyální projev. Na vá-
lečné vdovy a sirotky věnovala Občanská 
záložna 20 K, obec 10 K. 
18. srpna. Obci přiděleno 150 kg cukru, 
uvolněného na zavařování ovoce.  
19. srpna. Zemřel Leopold Famfule, dlou-
holetý člen obec. zastupitelstva a místní 
škol. rady, starosta Sokola, člen místních 
spolků, muž přímého charakteru, uvědo-
mělý Čech a vzácný občan, pohřben byl 

22. srpna za účasti obecního zastupitel-
stva, spolků a přečetného obyvatelstva.  
23. srpna. Ze sběrny v Miroticích rozdě-
leno 175 dkg másla za cenu 16.50 a 18.50 
K. Marii Kepplové povoleno zříditi vodo-
vodní odbočku do č.p. 64 
24. srpna. Obecní úřad žádá o mimořádný 
příděl kusu dobytka na pouť, ježto obyva-
telstvo nemá ještě přídělu mouky. Okres-
ní hejtmanství nevyhovělo a oznámilo, že 
v příštím měsíci nastane zmenšený příděl 
aprovisačního masa.  
27. srpna. Směrné ceny mouky: chlebová 
1.16, k vaření 1.66, na pečení 2.72 K. 
29. srpna. Okr. hejtmanství naléhá na 
rychlou sklizeň bramborů. 
Okresní úřad odvádí z každého kusu vy-
koupeného dobytka 1 K ve prospěch 
„Českého srdce“. 
                      Pokračování v příštím čísle 

PRO VŠECHNY LIDI DOBRÉ VŮLE 

Často slýcháme slovo fokoláre, fokola-
rýni. Dovolte mi pár slov k objasnění 
těchto pojmů.  
Před padesáti lety vzniklo Hnutí fokoláre, 
je spiritualitou pro třetí tisíciletí. Dostalo 
od katolické církve oficiální název „Dílo 
Mariino“. Jeho spiritualita je nazývána 
„spiritualitou jednoty“. Nový „životní 
styl“, s nímž přichází, je přímou reakcí na 
válečné hrůzy té doby. Nese jej myšlenka 
jednoty, univerzálního bratrství, jehož 
cílem je napomáhat rozdělenému lidstvu 
vytvořit jednu velkou rodinu. Ostatně 
samo italské slovo „fokoláre“ znamená 
v češtině „krb“ či „ohniště“, tedy místo, 
kolem něhož se odpradávna rodina schá-
zí. Na rodinném principu je pak uspořá-
dán i celý život Hnutí: v malých „ rodin-
ných“ skupinkách se setkávají děti, mlá-
dež i nejrůznější skupiny dospělých přátel 
Díla Mariina.  
Za zrod základního duchovního směru 
Hnutí se pokládá událost, která se odehrá-
la v Tridentu v květnu 1943. Při bombar-
dování města Chiara Lubichová 
(zakladatelka Hnutí) se svými společnice-
mi v krytu četla evangelium. Tam objevi-
la větu: „…aby všichni byli jedno jako ty, 
Otče, ve mně a já v tobě…“ (srov. J 
17,21) Přestože Hnutí rostlo v katolickém 
prostředí, navazovalo velmi dobře eku-
menické kontakty a rozvinulo dialog i za 
hranice křesťanství. 
Na venkovní zdi farní budovy 
v Radobytcích je nápis: „… aby všichni 
byli jedno…“ Tato slova měl ve svém 
biskupském hesle kardinál Miloslav Vlk, 
který se už během 60. let seznámil 
s Hnutím fokoláre a k jeho spiritualitě se 
vždy rád hlásil. Společenství fokolarýnů 
mu bylo velkou oporou v době, kdy ne-
měl státní souhlas ke kněžské službě.  
 
Významné církevní svátky a dny v měsíci 

srpnu: 
 
6. srpna – Proměnění Páně 
Co znamená svátek Proměnění Páně? 
 
Můj Bůh září do mých temnot … 
(Žl 18,29) 
Ježíš své poselství nezjevuje jen slovy, 
ale též skrze znamení. Událost proměnění 
Páně je postavena jako protiváha k před-
povědím o Ježíšově utrpení. Pán zjevil, že 
není jen trpící nebo jen oslavený. Je trpí-
cí, ukřižovaný, ale zároveň ten, který 
přemohl zánik a vstal z mrtvých. Událost 
proměnění Páně se tak stává světlem pro 
okamžiky, kdy i my putujeme temnotami 
života. Událost proměnění Páně je záro-
veň příslibem i našeho proměnění a napl-
nění. 
 
15. srpna – Nanebevzetí Panny Marie 
 
 

 

Peter Paul Rubens: Nanebevzetí (1626) 
 
Slavnost Nanebevzetí Panny Marie je v 
některých křesťanských církvích nejdůle-
žitější mariánský svátek, který se sla-
ví 15. srpna . Vyjadřuje, že Marie jako 
matka Ježíše Krista již dosáhla života „v 
dokonalé a oslavené tělesnosti“, to jest 
jako individuální osoba.[1]Toto učení vy-
znává římskokatolická cír-
kev, pravoslavné církve a část církví an-
glikánské tradice. V římskokatolické 
církvi je papež Pius XII. vyhlásil roku 
1950 jako dogma. 
 
Aktualita: 
 
1) Podpis petice za podporu manželství 
 
Vážení čtenáři, v našich farnostech – kos-
telech je možné podpořit petici za podpo-
ru manželství podpisem na podpisovém 
archu k petici. Vybral jsem pro vás něko-
lik potřebných informací o této aktivitě. 
Petice za podporu manželství přijetím 
ústavního dodatku definující manželství 
jako svazek mezi mužem a ženou 
My, občané České republiky žádáme 
všechny poslance, senátory a další ús-
tavní a vládní činitele k urychlenému 
přijetí ústavního zákona (dodatku) 
definující manželství jako svazek mezi 
mužem a ženou. 
Důvod: Klasická rodina (muž, žena + 
děti) se musí těšit zvláštní ochraně ve 
společnosti, poněvadž je základním ka-
menem každé zdravě fungující společnos-
ti. V posledních měsících stupňuje LGBT 
komunita své požadavky na 
„zrovnoprávnění homosexuálních svaz-
ků“ s manželským svazkem nejrůznějšími 
iniciativami a stupňujícím se tlakem 
v médiích, který vyústil ke schválení  
                             Pokračování na str. 5 
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Pokračování ze str. 4 

vládního návrhu zrovnoprávnění homose-
xuálních svazků putujícího v současné 
době do poslanecké sněmovny. Bude-li 
tento návrh schválen, otevírá se cesta 
k adopci  dětí homosexuálními páry. Ar-
gumenty LGBT komunity prosazující 
zrovnoprávnění homosexuálních svazků 
odmítáme ze tří základních důvodů: 
1.    Ochrana manželského svazku.  
2.  Propojení mezi homosexualitou a 
jinými psychickými problémy neurotic-
kého rázu.  
3.    Právo samotného dítěte vyrůstat ve 
svazku muže a ženy.   
Děti a jejich výchova se nesmí stát obě-
tí novodobých sociálních konstruktů 
upřednostňující ideologii menšin nad 
zdravým vývojem našich dětí.   
Rozšiřujte tuto petici mezi své známé a 
přátele. Sdílejte ji na sociálních sítích.  
  
Upozornění: Petice na podporu manžel-
ství 
má již vlastní funkční webové strán-
ky: http://
www.podporamanzelstvi.cz . Zde najdete 
všechny potřebné informace: mapu petič-
ních míst, kam a kdy posílat, včetně archů 
ke stažení. 
 
 Biskupové podpořili petici na podporu 
manželství 
Čeští a moravští biskupové se jedno-
myslně shodli na podpoře petice pro 
ochranu manželství, ve které se definu-
je manželství jako trvalý svazek muže a 
ženy. Za peticí stojí Aliance pro rodinu, 
a zve k podpisu a i ke sběru archů.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Reagují tak na snahy poslaneckého 
návrhu tzv. manželství pro všechny. 
 
Skupina poslanců v čele s Markem Vý-

borným (KDU-ČSL) podala návrh na 

změnu ústavy ohledně manželství, aby 

jako svazek muže a ženy bylo pod ochra-

nou našich zákonů. Aliance pro rodinu se 

rozhodla tento návrh podpořit peticí. 

Jak se můžete zapojit? 
 
V současné době je sesbíráno více jak 12 
tisíc podpisů, ale cílem je 140 tisíc podpi-
sů, dvojnásobek podpisů petice za tzv. 
manželství pro všechny. Aliance pro rodi-

nu prosí o pomoc dobrovolníky, kteří 

budou sbírat podpisy na různých mís-

tech (náměstí, divadlo, kavárna, kos-

tel, poutní místo nebo i jakákoli soukro-

má adresa) a průběžně je také zasílat na 

určenou adresu. 

Přispět nám můžete na číslo účtu: 

2600107732/2010Jaké podpisy sbírat? 

Petici mohou podle zákona podepsat 
všichni občané (není omezena věkem, 
pouze schopností porozumět předmětu 
petice a souhlasem s jejím požadavkem) a 
i cizinci zdržující se na území ČR. 
 
Organizátorem petice je zapsaný spolek 
Aliance pro rodinu, www.alipro.cz  
 
2) Pozvánka na výstavu 
Při příležitosti mirotické pouti, vás všech-
ny zvu na výstavu na Městském úřa-
du Mirotice, která přiblíží okolnosti opra-
vy kostelní věže chrámu sv. Ondřeje 
v Radobytcích. Dozvíte se, co bylo v báni 
ukryto a jaký vzkaz pro budoucí jsme 
vložili do schránky. Bude zajímavé sledo-
vat, jak se v průběhu let měnil celý kostel 
a jeho okolí. Podrobnější informace bu-
dou uvedeny na pozvánce.  
 
3) Poutní mše svatá  
V chrámu sv. Jiljí v Miroticích bude 2. 

září poutní mše svatá v 9:15 hod.. Všichni 
jste srdečně zváni.   
 
Začátek formuláře 
Tip k zamyšlení: Celosvětová síť modlit-
by s papežem. 
Úmysly apoštolátu modlitby: 
jsou tři - všeobecný, evangelizační a ná-
rodní.  
Naléhavé úmysly Apoštolátu modlitby 
papeže Františka jsou zveřejňovány až 
začátkem měsíce, to je po naší uzávěrce. 
Proto mají časový posun. 
Naléhavý úmysl Apoštolátu modlitby 
papeže Františka na měsíc červenec: 
 Prosme za setkání papeže Františka s 
představiteli církví a křesťanských spole-
čenství Blízkého východu v Bari a za mír 
na Blízkém východě. Pamatujme na naše 
bratry a sestry ve víře, kteří nadále trpí na 
Blízkém východě, aby byli obdarováni 
pokojem a mírem  
Srpen 2018 
Srpen 
Všeobecný úmysl 
Rodiny jako bohatství 
– aby rozhodnutí, která mají dalekosáhlý 
ekonomický a politický dopad, chránila 
rodiny jako největší bohatství lidstva. 
 
Národní úmysl 
– za vnímání přírody a okolního světa 
jako daru, v kterém se Bůh zjevuje 
(srv. Žl 29/28/).  
  
--------------------------------------------------
-------------------------------------------------- 
 „Nehledejte svatost v žádných zvláštnos-
tech, ale ve věrném plnění povinností, 
v konání nepatrných věcí co nejdokonale-
ji, v neustálém vnitřním sebezapírání, 
v chudobě ducha a v čistotě srdce“.                                   
Novéna s Matkou Rosou Vůjtěchovou, 
učitelkou smírné lásky  
_________________________________ 
 
                              P. František Hemala                                        

        HASIČSKÁ 
      ZBROJNICE 

 
     V Kopeckého ulici, vedle areálu ZOD 
Mirotice, realizuje město projekt výstav-
by hasičské zbrojnice. V červenci probí-
haly demoliční práce stropu, krovu , ob-
vodových zdí i podlah.  Během těchto 
prací, našli pracovníci zhotovitelské fir-
my v jedné z obvodových zdí „vzkaz 
v lahvi“, který je uveřejněn na přiložené 
fotografii. 
     Smutné je, že rodina autora, p.Weisla 
nepřežila nacistický koncentrák. 
 
                                                     (mm) 



     V sobotu 14. července si mirotičtí dob-
rovolní hasiči, spolu s obyvateli Mirotic a 
dalších místních částí a za účasti spřátele-
ných sborů a jednotlivých funkcionářů, 
připomněli a oslavili 135. výročí založení 
místního hasičského sboru. Oslava byla 
zahájena po jedné hodině odpolední slav-
nostním průvodem a položením věnců u 
památníků obětem světových válek, 

v nichž někteří mirotičtí hasiči padli. Po 
příchodu zpět na školní hřiště následovaly 
projevy a ocenění některých členů a poté 
již mohli účastnici oslavy shlédnout cvi-
čení se žebříky v režii hasičů 
z Radobytec, ukázku práce se záchranář-
skými psy, kterou prováděli členové SDH 
Horní Bříza a zhruba ve tři hodiny dosedli 

na plochu hřiště tři parašutisté s vlajkou 
SDH Mirotice. Týmy hasičů se utkaly 
v soutěži v požárním útoku, přičemž ne-
chyběl hudební doprovod dechového hu-
debního tělesa Pralinka Praha. Až do 

zhruba osmé hodiny večerní mohly děti 
řádit na dvou skákacích hradech, poté 
pokračoval program pod taktovkou skupi-
ny Talisman, která hrála k tanci i posle-
chu. Během celého odpoledne i večera se 
účastníci mohli občerstvovat u našeho 
baru, kde bylo nabízeno tradiční občer-
stvení (guláš, klobásy, grilovaný herme-
lín, palačinky, párky v rohlíku, obložené 
housky a alko i nealko nápoje). 

Realizace těchto oslav si vyžadovala od 
jednotlivých členů sboru značné úsilí při 
přípravě i při vlastním průběhu.  
Jak jste však mohli vidět, vše dopadlo na 
výbornou a Mirotice tak v polovině první-
ho prázdninového měsíce zažily kulturní 
akci, která všem nabídla možnost kultur-
ního uspokojení. 
Na tomto místě bych ještě jednou, tak 
jako ve slavnostním projevu, chtěl podě-
kovat všem, kteří se na konání oslavy 
podílely – členům mirotického sboru za 
práci pro sbor a město, za vzájemnou 
spolupráci spřáteleným sborům a Okres-
nímu sboru hasičů, vedení města Mirotice 
za především finanční podporu, sponzo-
rům, kteří poskytly podstatné finanční 
částky na zajištění oslav (AISIN Europe 
Manufacturing Czech s.r.o., JV Galva-
novna s.r.o. a Kozel Fenestra s.r.o.) a 
všem příznivcům, kteří nás, mirotické 
hasiče, jakkoliv podporujete. 
 

 
 

Za SDH Mirotice 
Martin Chovanec 
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 Jihočeští Snowboardcrossaři potřebují pomoc 

Ohlédnutí za hasičským výročím 

Mé jméno je Marek Jelínek a jsem trené-
rem snowboardcrossové reprezentace a 
olympijské vítězky Evy Samkové. 
Naše juniory, tedy závodníky do 20 let, 
čeká v srpnu mistrovství světa na Novém 
Zélandu. 
Příběh juniorských nadějí zaujal také 
nejvlivnější regionální noviny Jihočeský 
deník, který se mladým jezdcům věnoval 
ve svém sobotním vydání. 
Součástí příběhu Jihočechů Sáry, Matou-
še a Honzy je ovšem bohužel také pro-
blém, který je potkal v cestě za jejich 

sportovním snem. Stávající finanční pro-
středky, které máme k dispozici, stačí na 
pokrytí nákladů pro cestu a pobyt pouze 
dvou z celkového počtu deseti nominova-
ných závodníků.  Bydlí po ubytovnách, 
vaří si sami, ale pokud vy razí všech de-
set snowboarďáků, vyjde to na víc jak 
milion korun. Velkou část financí tak 
sháníme, kde se dá - od rodičů, kamará-
dů, nadšenců.  
I proto jsme spustili crowdfundingový 
projekt na HitHitu, který nám má pomoci 
ke splnění snu -

 www.medailenazelandu.cz <http://
www.medailenazelandu.cz/>. Za podpo-
ru zde nabízíme přispěvatelům atraktivní 
odměny, jako jsou společné tr&e acute;ni 
nky či soustředění, čepici Raškovku, ces-
tu s námi na mistrovství světa nebo osob-
ní věci olympijské vítězky Evy Samkové, 
která se stala patronkou celé sbírky. 
 Díky za Vaši pozornost a přeji Vám hez-
ké dny. 
 
                             Mgr. Marek Jelínek  
                           trenér reprezentace SBX 

http://www.medailenazelandu.cz/
http://www.medailenazelandu.cz/%3E
http://www.medailenazelandu.cz/%3E
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Kolce 

V sobotu 21.7.2018 se v Radobytcích 
uskutečnil již 19. ročník oblíbené-
ho  závodu zahradních koleček Grand 
Prix K1. Tento ročník trhal rekordy v 
návštěvnosti - na radobyteckou náves 
zavítalo přes 350 návštěvníků. 
Jako každý rok i letos probíhaly během 
odpoledne dětské soutěže na stanovištích 
okolo rybníku Sázka. Děti si mohly pod 
vedením dobrovolníků vyzkoušet sítotisk, 
hasičský trenažér či praktické zatloukání 
hřebíků. Stejně jako v loňském roce se 
také děti mohly vyřádit na skákacím hra-
du a v aquazorbingové kouli. V pozděj-
ších hodinách přišly na řadu závody juni-
orské i dospělé kategorie. V letošním 
roce nás jako organizátory potěšilo 
zejména vysoké číslo závodících posádek 
v závodu K1 Junior, které se zúčastnilo 
neuvěřitelných 17 posádek. Vzhledem k 
vysokému počtu účastníků bylo nutné 
závod rozdělit do dvou samostatných 
závodů.  

V dospělé kategorii se utkalo 7 posádek a 
šlo opravdu o nelítostný boj. Již několiká-
té vítězství v řadě obhájili Jan Lopata a 
Martin Liška s týmem Bongo bongo.  
Příjemnou kulturní vložku obstaralo ta-
neční studio T-dance, které návštěvníky 
pomocí poutavé choreografie přeneslo do 
dob první republiky. 
Po závodech a drobném dešti, který pří-
jemně ochladil po parném odpoledni, 
nastoupila na podium kapela Trolling 
stones, která návštěvníky bavila až do 
brzkých ranních hodin. 
Za SDH Radobytce bychom rádi poděko-
vali všem dobrým lidem, kteří nám s po-
řádáním akce pomáhali. Díky také patří 
sponzorům a partnerům z řad firem i jed-
notlivců za věcné i finanční dary.  
                                             (rf) 

Byli jsme tam 

Již po dvacátéčtvrté se v Miroticích kona-
ly ve dnech 6. a 7.7. Alšovy dny. Zase po 
roce jsme se těšili nejen na spoustu zába-
vy a hudby, což bohatý program sliboval, 
ale i  na obyčejné setkávání s lidmi, které  
třeba každý den nevídáme. Jako každo-
ročně jsme vzhlíželi s obavami k nebi, 

jestli se tentokrát počasí vydaří a jestli 
úsilí pořadatelů nedostane díky rozmarům 
sv. Petra na frak….. 
Byli jsme tam oba dva dny. A bylo to 
fajn. I počasí se vydařilo. Každý si mohl 
z programu vybrat „svůj šálek kávy“. Asi 
pro většinu návštěvníků Alšovek byl 
úžasným zážitkem koncert kapely The 
Tap Tap. Dokonce divákům ukáply i slzy. 
Byly to slzy dojetí nad tím, že ačkoli byl 
osud k většině členů kapely nemilosrdný, 
oni to tak necítí a rozdávají radost na po-
tkání.  
Možná, že ne všechno se divákům líbilo.  
Ale tak to je. Co člověk, to názor. Nicmé-
ně město Mirotice si zaslouží velké podě-
kování a i všichni ti, kteří ke zdárnému 
průběhu slavnosti pomohli a přiložili ruku 
k dílu. Je těžké zachovávat tradice a Al-
šovy dny už tradicí jsou. O to víc je chvá-

lyhodné, že jsou mezi námi stále ti, kteří 
tradice udržují a rok co rok se snaží při-
pravit nám občanům ty nejhezčí zážitky. 
Díky! Už teď se těšíme na příští ročník. 
 
                                             (lj) 
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Strážovice cup 

     Poslední červencová sobota byla ve 
Strážovicích opět po roce velkým dnem. 

Letos se totiž již po dvanácté konal popu-
lární fotbalový turnaj Strážovice cup, 
který byl jako již tradičně zakončen ve-
černí zábavou s oblíbenou kapelou TOP 
TON. Fotbalového turnaje se zúčastnilo 8 
týmů a z konečného vítězství se po záslu-
ze stal tým Filipa Mikuláška, který vrátil 
blatenským fotbalistům rok starou prohru 

z finálového utkání. Letos tak pozvedl se 
svým týmem pohár pro vítěze spolu 
s putovním pohárem již po třetí. Třetí 
pozici vybojoval domácí tým Strážovic, 
který tvoří hráči jakkoliv spjatí s místní 
vesnicí. Velmi dobře se v turnaji prezen-
tovali i talentovaní mladí hráči z Mirotic, 

které jako již tradičně vedl zkušený lodi-
vod Míra Procházka. Chtěl bych vyzdvih-
nout i tým Bud, který svou bojovností a 
týmovým výkonem získal mnoho přízniv-
ců. Nesmím zapomenout i na tým ALKO-
turistů z Ostrovec, kteří mimo jiné, že 
hrají fotbal velmi dobře, tak hlavně ne-
zkazí žádnou legraci a letošek nebyl vý-
jimkou. Vyjma fotbalu se návštěvníci a 
především ti nejmenší mohli zabavit na 
skákacím hradě, maxi člověče nezlob se, 
nebo si zamlsat v cukrárně na sladkostech 
od naší dlouholeté podporovatelky Lindy 
„Hraběnky“. Pro dospělé byla opět při-
pravena tombola, nebo projížďka na lodi. 
I přes únavné horko se všichni skvěle 

bavili a večer si našlo cestu na taneční 
zábavu opravdu velké množství lidí, za 
což vám všem patří velký dík. Půl noc 
jako již tradičně orámoval ohňostroj a 
celá dvanáctý ročník zakončila tradiční 
diskotéka. Tímto bych rád za celé SDH 
Strážovice poděkoval všem sponzorům a 
partnerům akce, díky nimž můžeme všem 
návštěvníkům nabídnout každým rokem 
větší servis, zábavu a pohodlí. Výsledkem 
jsou pak plně obsazené stoly až do pozd-
ních nočních hodin. Díky všem za návště-
vu a za rok zase na viděnou.  
 
                                         (TM) 

Ze života školky 
 
Milí čtenáři, zdravíme Vás ze školky. I 
přes to, že se blížil konec školního roku, 
byl měsíc červen plný akcí. Přijelo za 
námi divadlo Divoloď, dřívější divadélko 
Máma a Táta, které nám hrálo krásnou 
pohádku na zahradě naší mateřské školy. 
Také školní výlet se velice vydařil. Děti 
si užily den v Zážitkovém parku Zeměráj, 
kde si vyzkoušely naučnou stezku nabo-
so, hlavolamy, hádanky a spoustu další-
ho.  
Samozřejmě proběhlo v červnu také foto-
grafování dětí. 
Třída Tygříků se byla podívat s paní uči-
telkou Plocovou a s naší asistentkou Pe-
trou Soukupovou na koníky na kopec 
Varta – tímto děkujeme paní Olšbaurové 
za pozvání. 
Třída Liščat byla na exkurzi ve Sladovně 
v Písku a pod vedením paní učitelky Ma-

rešové a paní učitelky Fišrové 
se rozloučila nejen s tímto škol-
ním rokem, ale i s celou mateř-
skou školou. Rozloučení bylo 
plné emocí, a i když se všichni 
předškoláci těší do první třídy, 
jistě se jim bude stýskat po naší 
školce.  
Prázdninový provoz je kratší o 
čtyři týdny, protože v celé škol-
ce probíhá rekonstrukce umývá-
ren a ve třídě Sovičky také toa-
let. Věříme, že se rekonstrukce 
podaří a děti se budou moci 
těšit z nových koupelen. 
Na konci bychom chtěli popřát 
všem dětem i dospělým krásný 
zbytek léta a v září se budeme 
těšit na nové děti. 
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„Poděkování“ 

     Děkujeme tímto všem, kteří se podíleli 
na přípravě Slavností města Mirotic. Jme-
novitě p. Mikšíčkové, p. Brunclíkovi,  
p. Maršíkovi a p. Tomešové, dále všem, 
kteří zajišťovali občerstvení, pokladny a 
celkový hladký průběh slavností. Velké 
poděkování patří členům divadelního 

spolku I TOTO, kteří se podíleli na stav-
bě areálu a  také technickým pracovní-
kům města. 
Chtěli bychom také oslovit případné zá-
jemce, kteří by měli chuť pomoci a pra-
covat na přípravě dalšího ročníku Slav-
ností města Mirotic. Uvítali bychom i 

nové nápady  na skladbu programu. 
   
Krásný zbytek léta 
 
  Pracovní skupina pro přípravu AD 

                            Prvorepublikový ples 
 
 
     Mirotický divadelní spolek I TOTO  pořádá 27. října 2018  Prvorepublikový ples, oslavující 
100. výročí vzniku Československé republiky. Bude to událost, v níž se budou prolínat prvky histo-
rické, ale samozřejmě i současné. Čekejte ples  plný překvapení. Potěší nás, když i vy, naši spolu-
občané, se na bál připravíte a přijdete v dobovém oblečení, připomínajícím časy dávno minulé. Tak 
vzhůru do příprav!  
   
                                                     I TOTO 

 
 
 
 

 
 

srdečně zve  
 

                                  na  
 
                          
                      tradiční  

 
POUŤOVOU  

ZÁBAVU 
 
 

v sobotu 1. 9. 2018 
ve 20.00 hod. 

 
 
   Sokolovna 
   Vstupné : 100,- Kč 
 
           K tanci a poslechu hraje 
 

       ELIZABETH 
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A LÉTA BĚ ŽÍ ,  V Á ŽE NÍ . . .  
 

 
V měsíci srpnu se dožívají krásného věku tito naši  
spoluobčané: 

            
           Zdeňka, Žídková, Mirotice 
           Růžena Beranová, Mirotice  
          Marie Vavříková, Mirotice  
          Václav Kučera, Stráž  
          Ludmila Šánová, Mirotice  
          Josef Vaňáč, Lučkovice  
          Josef Veselý, Mirotice  
          Olga Malátová, Mirotice  
          Hana Valtrová, Mirotice  
          František Prošek, Radobytce  
          Marie Hostičková, Mirotice  
          Zdeňka Hynková, Mirotice  
          Naděžda Hradecká, Mirotice  
          Milada Huluková, Mirotice  
          Marta Čarková, Bořice  
          Božena Fučíková, Mirotice  
          Václav Kafka, Mirotice  
          Marie, Leitnerová, Mirotice 
          Václav Sladovník, Radobytce 
 
                                          

Přejeme hodně zdraví, štěstí a spokojenosti.     
                                                            
                                                             Město Mirotice 

 
Klára Jedličková 

 VÝKLAD KARET A  
RELAXAČNÍ MASÁŽE 

607 115 246 

 
 

Městský úřad 
Provozní doba 

Po      7.00  -  11.00 
        12.00  -  16.30 
Út      7.00  -  11.00 
        12.00  -  15.30 
St       7.00  -  11.00 
        12.00  -  16.30 
Čt      7.00  -  11.00 
        12.00  -  15.00 
Pá      7.00  -  11.00 
        12.00  -  13.00 

 
Sběrný dvůr 

Provozní doba 
 

                   Út 16.00  -  18.00 
                   So   9.00  -  12.00 
 

P. Žiga  -  721 632 412 
 

Odvoz papíru 
Každý první pátek v měsíci. 

Do 8.00 připraven před domem. 
 

 
 

 
 

Městská knihovna 
Provozní doba 

 

                   Po  12.00  -  16.30 
                 St   12.00  -  16.30 
                 Pá    9.00  -  11.00 
                       12.00  -  15.00 

 
Od dubna je v knihovně k nahlédnutí kopie 

Pamětní knihy Mirotic (Kronika) 
 
 

 
 

Úřad práce  -  Mirotice 
Provozní doba 

 

                 Út   8.00  -  11.00 
                      13.00  -  15.30 
                 St    8.00  -  12.00 
                      13.00  -  17.00 
                 Pá   8.00  -  11.00 
                      13.00  -  14.00 
 

 
 

 matrace, koberce, linolea, WC mísy, umy-
vadla, kočárky, křesla, gauče apod. 
 
     Kontejner na velkoobjemový odpad je umístěn 
ve sběrném dvoře u lávky, který je pro veřejnost 
otevřen každé úterý od 16.00 – 18.00 hod. a 
v sobotu od 9.00 – 12.00 hod. Velkoobjemový 
odpad je zde možné uložit za poplatek 3,- Kč/kg. 
 
     Často se však stává, že odpad je odkládán 
v okolí sběrny i když za takovéto jednání hrozí 
pokuta a následně určitě i ostuda. Stojí to za to? 
 
                                                     (MM) 

Velkoobjemový odpad 

 

Chcete dostávat včasné  

informace při: 

 

- plánovaných odstávkách vody, vznik 

  lých haváriích a stavu jejich řešení? 
- plánovaných přerušeních dodávek 
  elektrické energie, popř. plynu? 
- uzavírkách místních komunikací? 
- termínech mimořádných svozů  
  odpadu? 
- konání kulturních a společenských  
  akcí? 
- mimořádných změnách v provozní  
  době OÚ apod.? 
a další užitečné informace spojené se 
životem ve Vaší obci? 
 
Zaregistrovat se k odběru SMS infokanálu 
obce můžete třemi způsoby:  
 
e-mail: podatelna@mirotice.cz 
 
SMS zprávou ve tvaru REGISTRUJ mezera 
JMENO mezera PRIJMENI mezera adresa 
bydliště či rekreačního objektu. SMS odešlete 
na číslo mob. tel. 723919509 
 

nebo osobně na městském úřadě Mirotice. 

mailto:podatelna@mirotice.cz


  

 

 



Město Mirotice je také zapojeno do  
tohoto projektu. Své kabelky, knížky 
 i bižuterii můžete přinést na Městský 
úřad  v Miroticích  
(knihovna, podatelna). 


